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فرهنگ و هنر- محسن اسلام زاده 
از آن دسته از مستندسازانی است که با 
انتخاب سوژه های سخت و ملتهب به 
سراغ ساخت آثاری همچون »زندگی 
میان پرچم های جنگــی«، »روز ناتمام 
من و فرمانده«، »اسرار زندان ابوسلیم« 
و مســتند اهل ســنت ایران رفته است 
کــه برای تولید هرکدام مجبور به انجام 
کارهای خطرناک و حتی آسیب دیدن 

وی شده است. 
مســتند »هیچکــس منتظــرت 
نیست« جدیدترین ساخته اسلام زاده 
به ســوژه ملتهب و اجتماعی پرداخته 
اســت که روایتی از آن ســوی دیگر 

زندگی و معظلات زیرپوســت شهر را 
نمایان می کند. اثر جدید مرکز مســتند 
ســوره روایتی از مرکز نگهداری زنان 
کارتن خواب در میدان شــوش تهران 
اســت، زنانــی که دچار آســیب های 
اجتماعی شــده اند و خانــواده آنان را 
طرد کرده اند. این مستند که پیش از این 
موفق به کســب جایزه ویژه ناجی هنر 
از پانزدهمین جشنواره سینماحقیقت 
شــده بود، در چهلمین جشنواره فیلم 
فجــر نیز به نمایش درآمــد. به همین 
بهانه با محسن اسلام زاده کارگردان این 
مستند گفتگویی انجام دادیم که در ادامه 

می خوانید: 

مستند شما بعد از اکران در 
جشنواره حقیقت حسابی سر و 
صدا کرد و آن مرکز نگهداری زنان 
کارتن خواب هم مورد توجه قرار 
گرفت. چطور شد با این اشخاص 
آشنا شدید و سوژه اصلی مستند 

را چگونه انتخاب کردید؟ 
اول بایــد ایــن را بگویــم کــه 
خداروشــکر با نمایش این مستند آن 
مرکز نگهداری همچنان در حال فعالیت 
است و نگاه شهرداری هم این است که 
این مرکز در این نقطه از جنوب شــهر 
حفظ شود. متاسفانه در همین روزهای 
اخیر یکــی از مراکز نگهــداری زنان 
بی خانمــان در هرنــدی تهران تعطیل 
شــد و حدود ۹۰ مددجوی آن مرکز به 
همین مرکز شوش پناه آورده اند و آنجا 
مستقر شده اند. همین مرکز را هم عده ای 
با پرونده سازی و مسئله سازی به دنبال 

تعطیلی اش هستند. 
سامان دادن افراد بی خانمان 
و کارتن خــواب یکی از معظلات 
اصلی نه تنها تهــران بلکه اکثر 
شهرهای پرجمعیت است. شما که 

از نزدیک با این افراد و مشــکلات 
آن ها آشنا شــدید راهکار اصلی 
سر و سامان دادن به این وضعیت 

را چه می دانید؟ 
این معضل متاســفانه دیگر فقط 
مخصوص شــهر تهران و چند شــهر 
بزرگ کشور نیست، ما الان در شهرهای 
کوچک هم شاهد این مشکلات کارتن 
خوابی هســتیم و روز بــه روز هم بر 
تعداد آن ها افزوده می شــود. در بعضی 
از ارگان ها و نهادها به دلیل اینکه آشنایی 
درســتی با ابعاد موضوع وجود ندارد 
ســهل انــگاری و بی برنامه گی وجود 
دارد. مسئله آسیب های اجتماعی بسیار 
حســاس است و نیاز به استفاده از افراد 
خاص خودش را دارد که این موضوع 
را بشناسند و دســته های مختلف این 
جمعیت را بشناسد. برخی از این افراد 
بعضا مواد فروش هستند، برخی از روی 
ناچار تن فروشی می کنند و برخی دیگر 
هــم در دام اعتیاد افتاده و فقط بیمارانی 
هســتند که نیاز به کمــک دارند. باید 
اساس نیت این باشــد که کاری انجام 
دهیم کــه اینها یک قدم به ســمت ما 

بیایند تا بهبودی حاصل کنند. هر کسی 
که حداقل آشنایی با این معضل دارد به 
خوبی می داند که این امکان پذیر نیست 
که در همان گام اول شــما به صورت 
ضربتی بتوانید همه اینها را جمع کنید و 
سر و سامان دهید. این کار نیاز به صبر و 

استقامت و دلسوزی دارد. 
موضوع مستند شما بیشتر درباره 
این اســت که این افــراد حتی بعد از 
بهبودی نیز از جامعه طرد می شــوند و 
حتی خانواده خودشــان نیز حاضر به 

پذیرفتن آن ها نیست. 
اصلا ســوژه مســتند »هیچکس 
منتظرت نیست« یک خانمی است که 
مدت ۲۸ سال خانواده را ترک کرده که 
۲۴ ســال از آن را معتــاد و خلافکار و 
کارتن خواب بوده اما حالا ۴ سال است 
که پاک شده ولی اجتماع در پذیرفتن او 
تردید دارد، حتــی خانواده او هم به او 
اعتماد ندارد و سمت او نمی آید. خب 
اگر شما در چنین شرایطی برنامه ریزی 
خود را بر این فرضیه اســتوار کنی که 
ظرف یکسال می شود این افراد را پاک 
کرد و به خانواده برگرداند؛ مشــخص 

اســت که این اتفاق عملی نمی شود و 
جامعه و خانواده این افراد را نمی پذیرد 
و دوبــاره همان آش می شــود و همان 
کاسه. در این سیکل معیوب بازپروری 
میلیاردها تومان پول به فنا رفته اســت 
چرا؟ چون شــناخت دقیقــی از این 
معضل وجود ندارد. ما در این مســتند 
سعی کردیم این زنگ را به صدا درآوریم 
که اعتیاد، کارتن خوابی و مشکلاتی از 
این دســت یک شــبه قابل حل کردن 
نیست و باید فکر اساسی و تخصصی 
در این ارتباط شــود. اول باید موضوع 
درک شــود که این افراد نیاز به حمایت 
مستمر و پیگیری تخصصی دارند و حل 
مشکلات آنان یک شبه اتفاق نمی افتد. 
از نظر شــما سرمنشاء این 
معضل از شــهرهای بزرگ این 

است؟ 
مــن فکر می کنم این  عدم درک از 
روند بهبودی مشکل اصلی این ماجرا 

اســت. الان ما فردی را داریم که چهل 
سال اســت کارتن خوابی می کند و در 
همه زمینه ها هم پخش و مصرف مواد 
هم فعالیت می کند. این نمونه ها را باید 
در چارچوب خودش مورد بررســی 

قرار داد. 
گاهــا پرداختن به ایــن افراد یا 
ایــن موضوعات را در ســینمای ایران 
برچسب ســیاه نمایی می زنند و کمتر 

اجازه مطرح شدن می گیرد.

بــه نظر من با یــک فرمول هایی 
می شود به سراغ این سوژه ها نیز رفت. 
همین فیلم مستند من را کسی نمی تواند 
بگوید که این فیلم سیاه نمایی می کند. 
ایــن فیلم کار خودش را انجام داد و آن 
موضوعــی را که باید مطرح کرد. زاویه 
نگاه و دید کارگردان در این موضوعات 
تعیین کننده اســت. به هر صورت این 
دســت ســوژه ها به ذات خود تلخی 
دارد ولی با یک نگاه درست قطعا سیاه 
نمی شود. فرم در این قضیه مهم است زیرا 
شما از ابتدا باید ببنید با ساختن این کار به 
دنبال حل مسئله هستید یا صرفا مطرح 
کردن آن. متاسفانه برخی فیلم ها هم در 
این حوزه به دنبال پسند جشنواره های 
خارجی و داخلــی می روند و از اصل 
موضوع غافل می شوند. در هر حال این 
نگاه کارگردان است که این تمایز را بین 
فیلم دغدغه مند و سیاه نما جدا می کند. 

درباره حضور در جشواره حقیقت 

و جشــنواره فجر بگویید، با اینکه فیلم 
شــما مورد اقبال مخاطبان قرار داشت 
اما نتوانست جوایز زیادی را به خودش 

اختصاص دهد. 
واقعا مهمترین جایزه مستند همان 
دیدن تاثیر کار روی مخاطب است که 
وقتی از سالن بیرون می آید به فکر فرو 
می رود و یک چالش ذهنی برای او ایجاد 
می شــود. دیدن این صحنه بزرگترین 
جایــزه یک فیلمســاز اســت. من در 

همین اکران ها در جشنواره حقیقت به 
چشم خودم دیدم که برخی مخاطبان با 
چشمان گریان از سالن خارج می شدند. 
اما هیچکس نمی تواند این ادعا را داشته 
باشــد که جایزه برایــش لذت بخش 
نیســت. یکی از محسنات جشنواره ها 
این اســت که در یک زمان معین همه 
اصحاب رســانه، منتقدان و مخاطبان 
حرفــه ای فیلم هــا را می بینند و درباره 
آن ها بحث می کنند و باعث ایجاد انگیزه 
و پیشرفت فیلمساز می شود. چه چیزی 
بالاتر از اینکه وزیر ارشاد بعد از تماشای 
فیلم عنوان کرده بود که این مستند باید 
در هیات دولت نمایش داده شود تا همه 
دولتمــردان از این معظلات از نزدیک 
آشنا شوند. خب این مباحث دقیقا همان 
چیزی اســت که من به عنوان سازنده 
مستند به دنبال آن بودم. البته که برای من 
دردناک است که هیات داوران این میزان 
فاصله با مردم دارد و نمی بیند که فیلم در 

میان مخاطبان تاثیرگذار است و توانسته 
درســت و اثرگذار باشد. اما شکر خدا 
فیلم »هیچکس منتظرت نیست« چه در 
جشــنواره حقیقت و چه در جشنواره 
فجر با اســتقبال مخاطبان همراه بود و 
توانستیم بازخوردهای خیلی خوبی از 
مخاطبان بگیریم. تلاش ما این اســت 
که بتوانیم فیلم را در تمام نقاط کشــور 
با همکاری حوزه هنری پخش کنیم تا 
مخاطبان بیشتری به تماشای آن بنشینند.

کارگردان مستند »هیچکس منتظرت نیست« مطرح کرد؛

داستان یک زن بعد از
 ۲۴ سال

محسن اسلام زاده معتقد است شیوه بازپروری و بازتوانی معتادان و کارتن خواب ها در کشور به شکل درستی انجام 
نمی گیرد و برای سامان دادن به این معضل مسئولان چاره ای جز صبوری ندارند.

یکی از محســنات جشنواره ها این اســت که در یک زمان معین همه اصحاب رسانه، منتقدان و 
مخاطبان حرفه ای فیلم ها را می بینند و درباره آن ها بحث می کنند و باعث ایجاد انگیزه و پیشرفت 
فیلمساز می شود. چه چیزی بالاتر از اینکه وزیر ارشاد بعد از تماشای فیلم عنوان کرده بود که این 
مستند باید در هیات دولت نمایش داده شود تا همه دولتمردان از این معظلات از نزدیک آشنا شوند. 

گروه فرهنگ و هنر- تک آهنگ »اشــک ســتاره« با هنرمندی محمدرضا 
صادقی و خوانندگی رهاب در آلبوم سال ۲۰۲۲ مجموعه بین المللی »بودابار« منتشر 
شد. قطعه  »اشک ســتاره« با هنرمندی محمدرضا صادقی و خوانندگی رهاب در 
آلبوم سال ۲۰۲۲ »بودابار« جای گرفت. این موزیک در بین ۲۸ قطعه که اکثریت از 
نامداران موزیک دنیا هستند اثر شماره ۹ این آلبوم را به خود اختصاص داده است.

مجموعه موسیقایی »بودابار BUDDHA BAR « جزو پرطرفدارترین و 
معتبرترین آلبوم های جهان اســت که سبک خاص و شرقی ORIENTAL را 
برای مخاطبان خود ارائه می دهد که همین امر باعث تفاوت این لیبل موسیقی در 

مقایسه با دیگر لیبل های جهان شده است.
مخاطبانی که با آلبوم های »بودابار« آشــنایی دارند می دانند که این لیبل با نام 
George V Records از ســال ۱۹۹۹ تا ۲۰۲۲ بیش از ۲۰ آلبوم موسیقی تولید 

کرده که همگی از جاودانه های موسیقی جهان محسوب می شوند.
محمدرضا صادقی درباره  این حضور گفت: پذیرش این اثر به درخواســت 
مجموعه »بودابار« صورت گرفت و آن ها با ارسال ایمیل از ما خواستند که »اشک 
ستاره« را در اختیارشان قرار بدهیم. این اثر به دلیل رنگ هارمونی شرقی موجود در 

اثر با اقبال از سوی مخاطبان مواجه شد.
رهــاب که خوانندگی و ملودی پردازی بخش آوازی این اثر را به عهده دارد 
نیز درباره حضور این موسیقی در مجموعه بودابار بیان کرد: ملودی بخش آوازی 
»اشک ستاره« حالاتی از دستگاه نوا را القا می کند و همنشینی با کلام فارسی آن را 
شیرین تر می کند. کلام ایرانی در قلب ها نفوذ می کند و بیتی از سعدی در این قطعه 

هست که این ملاحت را دو چندان می کند.

»اشک ستاره« دریک آلبوم معتبر جهانی جای گرفت

 
فرهنگ و هنر- فریبرز عرب نیا 
که چند سالی است در خارج از کشور 

زندگی می کند از قصد خود برای 
بازگشــت به ایران و از 

کاری  مسیر  سرگیری 
خود در سینما خبر داده 

است.

کمتر از یک دهه است که بازیگر 
فیلم هــای »ســلطان«، »ضیافت«، 
»شوکران« و »چ«  به خارج از کشور 
مهاجرت کرده و از سینما دور شده 
بــود. در مقطعی که قصد رفتن 
داشــت شــایعاتی مبنی بر 
خداحافظی او از سینما 

هم مطرح شد ولی خودش دلیل این 
دوری از ســینمای ایران را تحصیل 
پسرش در کشوری دیگر و همراهی 
بــا او عنوان کــرد و حالا اعلام کرده 
اســت که با تغییر شــرایط و مستقل 
شــدن فرزندش که وقت بیشتری را 
برای تمرکز بــر کارش فراهم کرده 

قصد  دارد به ایران و سینما برگردد.
عرب نیــا در ویدیویــی کــه 
منتشــر کرده گفته است:  می خواهم 
فعالیت های سینمایی خود را شروع 
کنم و شــاید تابستان ســال آینده به 
ایران ســفر کنم. البته هیــچ کدام از 
فیلم نامه هایی را که به من پیشــنهاد 
شــده بودند ، دوســت نداشتم ولی 
امیدوارم اگر شرایط از نظرم پاندمی 

و اجتماعی همواره باشد بعد از هفت، 
هشت سال دوری برگردم و کارهایم 
را در ســینما که عشق اول و آخر من 

است، از سر بگیرم.
او همچنیــن گفتــه:  مجموعه 
قصه هایی را از نوشته های خود برای 
چاپ آماده دارم و اگر در سفر به ایران 
به این نتیجه برسم که امکان انتشار آن 
نیســت در فضای آنلاین به اشتراک 

خواهم گذاشت.
عرب نیا با اشاره به اینکه هیچ گاه 
برگزاری کلاس های را از سر بیرون 
نکرده و  حتی در دولت احمدی نژاد 
قصد داشته آموزشگاه دلخواهش را 
دایر کند که مانع شدند، توضیح داده 
که همیشــه به دنبال احرای برنامه ها 

و کارهایــی بوده کــه فایده ای برای 
مخاطب داشــته باشــد. در این باره 
یاداوری کرده است:  فکر اولیه برنامه 
را ،من به شــبکه سه پیشــنهاد داده 
بودم که در لحظه آخر می خواســتند 

چیزهایی را به آن تحمیل کنند. 
من هم گفتــم که قالب کلی به 
این شــکل تغییر می کند اساساً دیگر 
یک مجله مجلــه فرهنگی بی طرف 
نخواهــد بود بنابرایــن کناره گیری 
کردم که بعد بــرای مجری گری آن 
بــه من زنگ زدند. من ســعی کردم 
در این مورد مثبت نگر باشــم و آن را 
دهن کجی تلقی نکنم چون شکل کلی 
برنامه را خودم پیشــنهاد داده بودم و 
بعد اجرایش را به من پیشنهاد کردند 

که من نپذیرفتم. با این حال همکارم 
آقــای جیرانی خــوب آن را )برنامه 
سینمایی هفت( اجرا کردند، ولی آن 

چیزی که مد نظر من بود، نشد. 
البته شــاید هم همزمان دو فکر 
مطرح شــده بود و آنچه در آن مقطع 
اجرا شــد فکری متفاوت از ایده من 

بود.
بازیگــر ســریال »مختارنامه« 
یاداور شده اســت، عوامل ساخت 
سریال »سلمان فارسی« به کارگردانی 
داود میرباقــری از او بــرای بازی در 
این مجموعــه دعوت کردند ولی او 
نپذیرفته چون با معیارها و شرایط و 
خواسته های فعلی اش هماهنگ نبود 

و نخواهد بود.

او همچنین درباره اینکه برخی 
مخاطبانــش از او انتظار یک اقدام یا 
کنش سیاســی یا راه اندازی کمپین 
دارند، با اشاره به اینکه »ایرانی ها در هر 
جایی از دنیا مثل قهرمان با ناملایمات 
و کج مداری هــا ســر می کنند« گفته 
اســت:  من این نوع درخواست ها را 
بیشتر یک شــوخی می بینم ولی به 
ایــن فکر می کنم که هر کس به طور 
فردی چه کاری از دستش بر می آید تا 
شرایط بهتر شود؟ با اطمینان می گویم 
در هر شــرایطی که پیرامون ما باشد، 
آنچه از عهده تک تک ما برمی آید این 
است که روی افزایش آگاهی خود و 

اطرافیانمان کار کنیم. 
ما نمی توانیم با خود و اطرافیان 
مهربان باشــیم اما توقع داشته باشیم 
شــرایط اطراف ما بهتر شــود. من 

می توانم درخواســت کنم هر کسی 
که آینده ایران و سرنوشــت خودش 
و هموطنانش و درســطحی کلی تر 
سرنوشــت مردم جهــان برایش از 
اهمیت برخوردار اســت تلاش کند 
دو کار را رفتار روزانه خود قرار دهد؛ 
اینکه دروغ نگوییم و منافع خود را بر 

منافع همگان مقدم نداریم.
وی بیان کرده است:  می دانم در 
شــرایطی که فساد و چپاول و تاراج 
تبدیل به یک رفتار همگانی می شود 
بسیار سخت است که انسان، درست 
رفتار کند اما واقعا از کجا باید شروع 
کرد؟ هر دســتاوردی یک رنجی و 
تاوانــی می خواهد. مطمئن هســتم 
همیــن دو رفتار  بهتریــن مبارزه با 
کسانی است که برای ایران سرنوشتی 
مخوف و چندپارگی را آرزو می کنند.

فرهنگ و هنر- شــورای صنفی 
نمایش با حضور مدیرانی از ســازمان 
سینمایی با تاکید بر لزوم صدور پروانه 
نمایش برای فیلم داریوش مهرجویی 
مصــوب کرد کــه این فیلــم از اکران 
ویــژه عید فطر یا هر زمان دلخواه دیگر 

صاحب فیلم، برخوردار شود.
 جلسه شــورای صنفی نمایش 
با حضور اعضا تشــکیل و فهرســت 

نهایی فیلم های اکــران نوروزی که از 
سوی سازمان سینمایی تعیین شده بود 
اعلام شــد. در این جلســه حبیب ایل 
بیگی - معاون نظارت و ارزشیابی - و 
محمدرضا فرجی - مدیر کل نظارت بر 
نمایش سازمان سینمایی - هم حضور 
داشتند و درباره فیلم سینمایی »لامینور« 
به طور مفصل بحث و تبادل نظر شــده 
که در نهایت طبق صورتجلسه شورای 

صنفــی نمایش به اتفاق آرا با احترام به 
جایگاه داریوش مهرجویی در سینمای 
ایران ضمن تأکید بر لزوم صدور پروانه 
نمایش توسط وزارت ارشاد اسلامی، 
تایید شده تا این فیلم از اکران ویژه عید 
فطــر یا هر مورد دیگــری که او تمایل 
داشــته باشد برخوردار شود. همچنین 
در جلسه مصوب شده است که اکران 
نوروزی بــا ظرفیــت ۱۰۰ درصدی 

سالن های سینما آغاز شود.
موضــوع دیگری که در جلســه 
شــورای صنفی مصوب شــده به این 
ترتیب اســت که پردیس های تا ۶ سال 
از تاریخ ۱۸ اســفندماه تمام فیلم های 

گذشته از اکران را حذف کنند.
همچنین اسامی فیلم های سینمایی 
کــه از حدود ۲۲ بهمن اکران شــده اند 
عبارتند از »مورچه خوار«، »عنکبوت«، 
»عاشق پیشه«، »ترانه ای عاشقانه برایم 
بخــوان«، »مرد نقره ای« و »مســتطیل 
قرمز«. علاوه بر اینها مصوب شده است 
که از آغاز اکران نوروزی یعنی ۱۸ اسفند 

ماه قیمت جدید بلیت سینماها اعمال 
شــود که البته در صورتجلسه شورا که 
برای ایسنا ارســال شده به قیمت های 

جدید اشاره مشخصی نشده است.
برای اکران در نوبت جدید هفت 
ســرگروه سینمایی مشخص شدند که 
شامل پردیسها و سینماهای کوروش، 
آزادی، بهمــن، ایران مال، ملت، ماندانا 
و مگامال می شــوند. نحوه تخصیص 
فیلم هــا به ســرگروه های هفتگانه به 
این ترتیب است که »موقعیت مهدی« 
در ســینما آزادی، »قدغن« در پردیس 
کوروش، »روز صفر« در سینما بهمن، 
»ســگ بند« در ایران مال، »مرد بازنده« 
در پردیس ملت، »گل بــه خودی« در 
مگامال و »شــادروان« در سینما ماندانا 
اکران می شوند که این موضوع استثنائاً 
در نــوروز ۱۴۰۱ اعمال خواهد شــد. 
شورای صنفی نمایش همچنین تاکید 
کرده اســت که اسامی فیلم ها با در نظر 
گرفتن اصلاحات ســازمان سینمایی 

اعلام شده است.

فرهنــگ و هنــر- ســیاوش 
طهمورث بازیگر سریال »زخم کاری« 
گفت: بازیگران بر عکس تمام دنیا در 
ایران وقتی به سن پختگی و میانسالی 
می رسند به حاشیه رانده می شوند که 
بخشــی از این مساله بخاطر ناآشنایی 

به هنر است.
ســیاوش طهمورث با گلایه از 
اینکــه بازیگران برخــلاف تمام دنیا 
که در ســنین بالاتر و درخشش مورد 
توجــه و اهمیت بیشــتری قرار می 
گیرند، اظهار داشــت: ایــن روند در 
ایران برعکس است و متاسفانه شاهد 
کنار گذاشــته شدن بازیگران در زمان 
میانســالی و در عین پختگی و تجربه 

کاری بالا هستیم.
وی یکی از مصداق های این بی 
توجهی را غیبت هنرمندان پیشکسوت 
در مراسم افتتاحیه و اختتامیه جشنواره 
فجر عنوان کرد و افزود: ۵۷ سال است 
در حرفه بازیگری هســتم اما یک بار 
هم به افتتاحیه جشنواره فجر دعوت 

نشــدم. حرفم در نشست خبری فیلم 
هناس هم ایــن بود که چرا هنرمندان 
در افتتاحیه و اختتامیه جشنواره فجر 
حضور ندارند و به جای آنها دوستان 
و آشنایان دست اندرکاران جشنواره 
را می بینیم. پس این جشــنواره برای 

کیست؟ گلایه من از این بود.  
این بازیگر پیشکسوت دلیل این 
بی توجهی را عدم آشــنایی و اشراف 
کامل برخی از مدیران هنر دانســت 
و ادامــه داد: وقتی عاشــقانه وارد این 
عرصــه و گرفتــار این هنر شــدم، 
هیچوقت به فکر جایزه نبودم. جایزه 
وقتــی برای من ارزش دارد که داوران 

برای هنر ارزش قائل شوند.
طهمــورث گلایه کرد: من هیچ! 
ولی آقای نصیریان دســت کم ۱۰ کار 
بی نظیر در کارنامه دارند چرا این ها را 
در نظر نمی گیرند و تنها در طول دوران 
کار هنری ایشــان باید شاهد اهدای 
جایزه مکمل فجر به این هنرمند باید 

باشیم. 

وی در ادامــه دربــاره بــازی 
درخشــان خود در سریال زخم کاری 
)۱۴۰۰، محمدحســین مهدویــان( 
گفت: هر نقشــی که قبول می کنم آن 
کاراکتر را حس می کنم و دوست دارم 

در زندگی او شریک باشم.
بازیگر ســریال زیر تیغ )۱۳۸۵، 
محمدرضا هنرمند( درباره برنامه های 
خود برای نوروز امســال نیز تصریح 

کرد: در خانه می مانم. کتاب می خوانم، 
تلویزیــون نگاه می کنــم و به دید و 

بازدید می روم.
طهمــورث از معرفی یک کتاب 
خاص برای مطالعه نوروزی خودداری 
کــرد و گفت: همه کتاب ها خوبند، از 
کتابی که به اشتباه فکر می کنید محتوا 
نــدارد را می توانید بخوانیــد تا آثار 

نویسندگان مشهور دنیا.

فرهنگ و هنر- ســاخت فیلم 
کوتــاه »دانر« با بازی محمد حســین 
لطیفی و فریبا متخصص به پایان رسید.
با پایان فیلمبــرداری فیلم کوتاه 
»دانــر« به نویســندگی و کارگردانی 
داریــوش جعفری و با بــازی آزاده 
سیفی، فریبا متخصص، محمد حسین 
لطیفی، نیوشا مدبر و نیلوفر جهانگیری 
به مرحله تدوین و صداگذاری رسید 

و پــس از مراحل فنی برای حضور در 
فستیوال های بین المللی آماده می شود.

داریــوش جعفــری پیش تــر 
تجربه دستیاری داریوش مهرجویی، 
محمدحسین لطیفی و رضا درمیشیان 
را داشــته و سال گذشته با فیلم کوتاه 
»ودا« در جشنواره های خارجی حضور 
داشت. او در دومین تجربه کارگردانی 
فیلم کوتاه خود به ســراغ »دانر« رفته 

اســت که تمی اجتماعی دارد و در آن 
به مشکلات و معضلات زنان پرداخته 
شده است. دیگر عوامل این فیلم کوتاه 
عبارتند از تهیه کنندگان: جلال زرگانی 
و داریوش جعفری، مدیر فیلمبرداری: 
بهروز بادروج، مدیر تولید و برنامه ریز: 
لیلی مرادی،طراح گریم: علی بهرامی 
فر، صدابــردار: علی گراکویی، طراح 
صحنه: امین جهانی، طراح لباس: ندا 

حســین پور، طــراح و ترکیب صدا: 
محمد زمان ثانی، تدوین: بابک قائم، 
منشی صحنه: رویا بابابیگی، دستیار اول: 
مجد جلالی، موسیقی: محسن شمس 
الدین، عکاس و پشت صحنه: حسین 
ساکی، مدیر تدارکات: مهدی شهرابی 
فراهانی، پخش کننده بین المللی فیلم: 
سولماز اعتماد، مشاور رسانه و روابط 

عمومی: رضا پورزارعی.

فرهنــگ و هنــر- برنامــه 
تلویزیونی »تاک« با اجرای داریوش 
کاردان و کارگردانی و تهیه کنندگی 
مریــم نوابی نژاد در ایــام نوروز هر 
 شــب روی آنتن شــبکه ۲ ســیما 

می رود.
برنامه تلویزیونی تاک با اجرای 
داریــوش کاردان و کارگردانــی و 
تهیه کنندگــی مریــم نوابی نژاد که 

تاکنون ۱۲ قسمت از آن، به صورت 
هفتگی، هر چهارشــنبه پخش شده 
اســت، از بیست ونهم اسفندماه و در 
ایام نوروز ۱۴۰۱ هر شب روی آنتن 

شبکه دو سیما خواهد رفت.
این برنامه تلویزیونی که اولین 
حضــور داریــوش کاردان در مقام 
مجری بعد از ســال ها در تلویزیون 
اســت و با شــعار روایت ایده های 

قابل گســترش تولید شده است، در 
ویژه برنامــه نوروزی خــود میزبان 
چهره های حوزه های مختلف هنر و 

ورزش خواهد بود.
اردشــیر  پاک نیت،  محمــود 
رستمی، ســعید پیردوست، گلاره 
ناظمــی، احســان روزبهانی و … 
تعــدادی از مهمانــان ویژه برنامــه 
نوروزی تاک هســتند که در بخش 

اول برنامــه روایت شکســت ها و 
موفقیت  و فراز و نشیب زندگی خود 
را برای مخاطب بازگو خواهند کرد 
و در بخش دوم به ســوالات جذاب 
و متفاوت داریوش کاردان پاســخ 
خواهند گفت.تاک از ۲۹ اسفند تا ۱۳ 
فروردین هر شب بعد از گفت وگوی 
ویژه خبری روی آنتن شبکه ۲ سیما 

می رود.

حرف های تازه فریبرز عرب نیا از بازگشت به سینما

بازیگران ایران در سن پختگی به حاشیه رانده می شوندوعده اکران عید فطر برای »لامینور« داریوش مهرجویی

فیلمی با بازی محمدحسین لطیفی تمام شد

پخش شبانه »تاک« نوروزی با اجرای داریوش کاردان
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